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Seznámil se s ekologickými projekty, včetně odsíření uhelných provozů, do
nichž firma investovala i  s podporou evropských dotací stovky milionů
korun

Mezi  hlavními  tématy  jednání,  které  proběhlo  v  odpoledních  hodinách,  byla
budoucnost českobudějovické teplárny v souvislosti se zamýšlenou diverzifikací
jejích zdrojů,  rozšíření palivového mixu, postupné snižování spotřeby hnědého
uhlí, využívání lokálních paliv a snižování výrobních a distribučních ztrát, resp.
zvyšování účinnosti vlastní výroby energií a jejich distribuce.

Ministr životního prostředí zároveň převzal od vedení teplárny dopis adresovaný
české  vládě,  který  shrnuje  řadu  opatření,  která  by  pomohla  k  narovnání
pokřiveného podnikatelského prostředí a k podpoře nových investic do rozvoje sítí
a zlepšení služeb. Jde například o přesunutí dodávek tepla z centrálních zdrojů do
nižší sazby DPH nebo zavedení uhlíkové daně pro zařízení nezahrnutá do systému
emisního obchodování.

Více v celé tiskové zprávě:

Snižme daň na centrální teplo, slyšel ministr v teplárně
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